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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:173 Finansiering av samverkansavtal

Den 16 oktober meddelade Trafikverket vid ett möte att det inte finns 
budgetutrymme för att upprätthålla samverkansavtal och att avtal inte kommer 
att förlängas från och med tidtabellsskiftet den 14 december. De som berörs, 
som jag varit i kontakt med, är Stångådalsbanan i Kalmar, Tåg i Bergslagen, 
Norrtåg samt Samverkande inland.

Dessa har i dag avtal för att öka tillgängligheten till viktiga målpunkter, och i 
berörda regioner är nu oron stor för hur infrastrukturen ska kunna upprätthållas.

Beskedet kom med kort varsel. Regionerna är redan hårt ansatta ekonomiskt, 
och budgeterna för 2025 är redan lagda.

Min fråga till statsrådet Andreas Carlson är därför:

 

Avser statsrådet och regeringen att arbeta för att trafikeringen på de sträckor 
som berörs ska bibehållas så att det även i fortsättningen ska vara möjligt att bo, 
leva och verka i hela landet?

………………………………………

Åsa Karlsson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-31
Besvaras senast
2024-11-15


